
   
  

OPDRACHTGEVER 
• AG Vespa is het autonoom 

Gemeentebedrijf dat het vastgoed 
van de stad Antwerpen beheert 

 

OPDRACHT 
Vernieuwen van de oude verlichting op 
de 3 sportterreinen naar nieuwe LED-
verlichting 

 

LOCATIE 
Antwerpen 

 

MULTI DIENSTVERLENING 
Onze expert werkte als projectleider 
mee met dit project 

Nieuwe verlichting bij 

vroege avondval in het 

najaar 
 

De belangrijkste velden werden tijdig 

opgeleverd. 

 

In opdracht van de afdeling sport van de Stad Antwerpen 

werd de oude verlichting op drie sportterreinen vervangen 

door nieuwe LED verlichting. 

De sportterreinen die onder handen genomen werden 

waren het Wilrijkse plein, Ter Beke en Rooi. 

Onze expert werkte als projectleider mee met dit project. 



 
  
 

  
 
   

EXPERT AAN HET WOORD 
“Verlichting moest een upgrade krijgen 

volgens de nieuwe eisen van sportfederaties.  

Er was een lange voorstudie, om de juiste 

lichtsterkte en spreiding te bepalen. 

Indicatieve studie werd door mezelf gemaakt. 

Aan de hand van deze indicatie kon er een 

raming opgemaakt worden en kon er een 

terugverdientijd berekend worden voor de 

LED-verlichting. 

Na een “go” , werd een professionele studie 

gemaakt. Vervolgens werd een kort technisch 

bestek opgemaakt voor de aannemer via 

raamcontract. Deze kon dan meetstaten 

opmaken per locatie/deelproject. Nadien 

volgden besluitvorming en bestelling. 

 

 

De grootste uitdaging was de opleveringstermijn. 

De afdeling Sport wou alles op tijd klaar hebben, 

om bij de vroege avondval in het najaar te 

beschikken over de nieuwe verlichting.  

Uiteindelijk werden de belangrijkste velden op tijd 

opgeleverd. 

Bijkomende uitdaging was het opvolgen van de 

goede afstelling van de verlichting. De aannemer 

moest hier in begeleid worden en heeft en aantal 

keer moeten bijsturen. 

Uiteindelijk was er ook 1 veld dat lichthinder gaf 

naar de buurtbewoners, ook dit veld werd na 

communicatie met de buren aangepakt.  

Er werd een nieuwe lichtstudie uitgevoerd en alles 

werd opnieuw afgesteld. 

De buren waren tevreden na de positieve 

communicatie en aanpassing.” 

Gregory Goossens – Expert bij MULTI.engineering 

 


